
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 172/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης του 
καταργημένου Δημοτικού Σχολείου της Τ.Κ. 
Κουμαριάς. 

 
Σήμερα 14 Απριλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
10-4-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ.Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α.Παπαδόπουλος, 32)Ι.Ασλανίδης, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 
34)Γ.Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Α. Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης, 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ι.Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 165/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Ασλανίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, Α.Δέλλας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο 
κ.Β.Λυκοστράτης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο 
κ.Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Γ.Σουμπέκας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 172/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Νεστορόπουλος, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 173/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ.Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, 
Θ.Αγγελίνας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, Θ.Αγγελίνας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Λαζαρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 28-3-2014 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

   Στον συνοικισμό της Κουμαριάς, το υπ΄αριθμ. 70 οικόπεδο, εμβαδού 940,00 τ.μ. είναι 
το οικόπεδο του δημοτικού σχολείου, το οποίο με την υπ΄αριθμ. 8165/26.07.1991 απόφαση 
Ν.Ημαθίας (η οποία μεταγράφηκε στον τόμο 466 των Βιβλίων μεταγραφών του Ειρηνοδικείου 
Βέροιας, με αύξοντα αριθμό 51) μεταβιβάστηκε στην κυριότητα της τότε Κοινότητας Κουμαριάς. 

 Με την υπ΄αριθμ. 32/1996 απόφαση του Κοινοτικού Συμβουλίου της Κουμαριάς 
Συμβουλίου (7ο Πρακτικό συνεδρίασής του), το κατηργημένο Δημοτικό Σχολείο Κουμαριάς 
παραχωρήθηκε δωρεάν για χρήση στο Τοπικό Τμήμα Βέροιας του Σώματος Ελληνίδων Οδηγών, 
σύμφωνα με τους όρους που αναφέρονται στην υπ΄αριθμ. 32/1996 απόφαση του Συμβουλίου. 
Σκοπός της παραχώρησης ήταν η εξυπηρέτηση των εκπαιδευτικών και κατασκηνωτικών αναγκών 
του Σώματος Ελληνίδων Οδηγών-Τοπικού Παραρτήματος Βέροιας.  

 Στα πλαίσια της 32/1996 απόφασης του Συμβουλίου Κουμαριάς, το Σώμα Ελληνίδων 
Οδηγών- Τοπικό Τμήμα Βέροιας, χρησιμοποιεί δωρεάν μέχρι σήμερα, τον χώρο του εν λόγω 
σχολείου.   

 Ο Πολιτιστικός Σύλλογος Κουμαριάς η «ΝΤΟΛΙΑΝΗ» είναι ένα Σωματείο που εδρεύει 
στην Κουμαριά, αναγνωρίσθηκε με την υπ΄αριθμ. 141/ΕΜ/2007 απόφαση του Μονομελούς 
Πρωτοδικείου Βέροιας, καταχωρήθηκε στο βιβλίο σωματείων με αύξοντα αριθμό 22/23-07-2007 
και λειτουργεί σήμερα με το, από τον Ιούνιο του 2007, τροποποιημένο καταστατικό του, 
σύμφωνα με το οποίο, ένας από τους λοιπούς σκοπούς λειτουργίας του είναι η εξύψωση του 
πολιτιστικού και μορφωτικού επιπέδου των κατοίκων του Δημοτικού Διαμερίσματος Κουμαριάς 
του Δήμου Βέροιας του Ν.Ημαθίας.   

 Με το υπ΄ 29564/21.06.2012 έγγραφό της, η Τοπική Κοινότητα Κουμαριάς 
γνωμοδότησε θετικά στο υπ΄αριθμ. 29564/15.06.12 αίτημα του Πολιτιστικού Συλλόγου 
Κουμαριάς «Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ», δηλαδή στο αίτημα για δωρεάν παραχώρηση για χρήση του 
δημοτικού σχολείου του οικισμού και σε αυτήν και συνεπώς στην συστέγασή της, στον χώρο του 
δημοτικού σχολείου της Κουμαριάς, με το Σώμα Ελληνίδων Οδηγών Βέροιας.       

 Με την υπ΄αριθμ. 59681/20.09.13 αίτησή της προς τον Δήμο Βέροιας, η 
«ΝΤΟΛΙΑΝΗ», για τους λόγους που αναφέρονται στην εν λόγω αίτηση, αιτήθηκε την δωρεάν 
παραχώρηση για χρήση του δημοτικού σχολείου Κουμαριάς αποκλειστικά σε αυτήν.   

 Με το υπ΄αριθμ. 12755/11.03.2014 έγγραφό του, ο νομικός του Δήμου γνωμοδότησε 
ότι το Δημοτικό Συμβούλιο είναι το αρμόδιο όργανο του Δήμου που θα κρίνει επί της ουσίας εάν 
ο Πολιτιστικός Σύλλογος Κουμαριάς η «Ντόλιανη» ασκεί αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα 
που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. Ο Νομικός στο έγγραφό του τονίζει ότι 
θα πρέπει να ληφθεί, ουσιαστικά, υπόψη όχι μόνο ο μη κερδοσκοπικός σκοπός ίδρυσης του 
Συλλόγου, αλλά το εάν η λειτουργία του ωφελεί ευρύτερης ομάδας πρόσωπα κι όχι μόνο έναν 
ορισμένο κύκλο προσώπων, γεγονός που αποδεικνύεται με ήδη πραγματοποιηθείσες δράσεις του 
Συλλόγου.   

 Το Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού είναι ένα αυτοτελές, μη κερδοσκοπικό Σωματείο 
Ιδιωτικού Δικαίου, το οποίο ιδρύθηκε το έτος 1932 και σήμερα λειτουργεί με το από 20.03.2011 
τροποποιημένο Καταστατικό του. Έδρα του Σωματείου είναι η Αθήνα.  

Σύμφωνα με το άρθρο 8 του ισχύοντος καταστατικού του, το Διοικητικό Συμβούλιο του 
Σώματος μπορεί να «ιδρύει και διαλύει Τοπικά Τμήματα και διορίζει και παύει Τοπικά 
Συμβούλια». Σε αυτήν την βάση το Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού ίδρυσε και λειτουργεί το Τοπικό 
Τμήμα Βέροιας, το οποίο είναι στην ενεργό δράση από το έτος 1945.    

 Με την υπ΄αριθμ. 5560/03.02.2014 αίτησή του προς τον Δήμο Βέροιας, το Σώμα 
Ελληνικού Οδηγισμού-Τοπικό Τμήμα Βέροιας, αναφέρθηκε στους λόγους για τους οποίους 
συναινεί στην από κοινού παραχώρηση, του Δημοτικού Σχολείου της Κουμαριάς και του αύλειου 
χώρου αυτού, στην «ΝΤΟΛΙΑΝΗ» και στο Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού-Τοπικό Τμήμα Βέροιας.       

 Με το υπ΄αριθμ. 15792/28.03.2014 έγγραφό της προς τον Δήμο Βέροιας, η Τοπική 
Κοινότητα Κουμαριάς, για τους λόγους που αναφέρονται στο εν λόγω έγγραφο, γνωμοδοτεί 
θετικά για την παραχώρηση, για χρήση, του δημοτικού σχολείου της Κουμαριάς αποκλειστικά 
στον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς «Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ». 



 Σύμφωνα με την παρ. 4 του άρθρου 5 του Νόμου 1894/1990, «αν παύσει η λειτουργία 
των σχολικών μονάδων ο αντίστοιχος οργανισμός τοπικής αυτοδιοίκησης, με απόφασή του 
καθορίζει τον τρόπο χρήσης των διδακτηρίων και εκμετάλλευσης της σχολικής περιουσίας…»  

 Το δημοτικό σχολείο της Κουμαριάς, περιλαμβάνεται στον πίνακα μοριοδότησης των 
καταργημένων σχολικών μονάδων, όπως αυτή προσδιορίστηκε με την υπ΄αριθμ. 4/1998 πράξη 
του Π.Υ.Σ.Π.Ε. Ημαθίας (υπ΄αριθμ. Φ.11.2/656/23.03.1998 έγγραφο της ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ 
Α/ΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΗΜΑΘΙΑΣ). Στην ίδια απόφαση προσδιορίζεται η πλησιέστερη 
σχολική μονάδα (δημοτικό σχολείο) στην οποία θα φοιτούν τα παιδιά της Κοινότητας της οποίας 
το σχολείο καταργείται. Για την Κουμαριά, η πλησιέστερη σχολική μονάδα ορίζεται το δημοτικό 
σχολείο της πρώην Κοινότητας Τριποτάμου.      

 Σύμφωνα με το άρθρο 185 του Ν.3463/06 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, 
επιτρέπεται, με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, να παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε 
άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα η οποία είναι 
κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 

     Κατόπιν των ανωτέρω, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας: 
            1) να αποφασίσει για την δωρεάν παραχώρηση του κατηργημένου δημοτικού σχολείου της 
Κουμαριάς, για πέντε χρόνια: 

     α) αποκλειστικά στον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς «Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ», ή  
            β) από κοινού, στον Πολιτιστικό Σύλλογο «ΝΤΟΛΙΑΝΗ» και στο «Τοπικό Τμήμα 
Βέροιας του Σώματος  Ελληνίδων Οδηγών», για την ανάπτυξη των δραστηριοτήτων του/τους και 
            2) να εξουσιοδοτήσει την Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή του σχετικού 
Συμφωνητικού. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Πρώτα από όλα θα ήθελα να σας πω ότι με απόφαση του Κοινοτικού 

Συμβουλίου Κουμαριάς είχε παραχωρηθεί το καταργημένο Δημ. Σχ. Κουμαριάς στο Σώμα 
Ελλήνων Οδηγών-Τοπικό Παράρτημα Βέροιας. 

Στη συνέχεια, από όσα γνωρίζω, δόθηκε η δυνατότητα και στον Πολιτιστικό Σύλλογο 
Κουμαριάς να χρησιμοποιεί το χώρο.  

Ο Πολιτιστικός Σύλλογος με παλιότερο αίτημα του ζήτησε την από κοινού χρήση του 
κτιρίου με το Σώμα Ελλήνων Οδηγών, αλλά εκ των υστέρων κατάθεσε νέο αίτημα για την 
αποκλειστική χρήση του χώρου αυτού. 

Οι δύο σύλλογοι συνυπήρξαν για μεγάλο χρονικό διάστημα χωρίς να ενοχλεί ο ένας τον 
άλλο. Το μόνο πρόβλημα που υπήρξε μεταξύ τους ήταν ο επιμερισμός των εξόδων. 

Επειδή θεωρώ ότι είναι ένα θέμα που εύκολα μπορεί να λυθεί μεταξύ τους, θα προτείνω 
την από κοινού παραχώρηση στους δύο συλλόγους, όπως ήταν μέχρι τώρα, γιατί αφενός δε 
μπορούμε να διώξουμε ένα σύλλογο που χρησιμοποιεί από το 1996 στο σχολείο κι έχει κάνει 
αρκετά έξοδα για τη συντήρησή του, αφετέρου δε μπορείς να απαγορεύσεις στον Πολιτιστικό 
Σύλλογο του χωριού να χρησιμοποιεί κι αυτός το χώρο αυτό. 

Είναι πολύ απλό το θέμα, αρκεί να κάτσουν στο ίδιο τραπέζι και να συνεννοηθούν πως θα 
μοιράσουν τα έξοδα. Δεν υπάρχει άλλο πρόβλημα. 

Δήμαρχος: Επίσης, επειδή από τον επόμενο Σεπτέμβριο θα υπάρχει μια νέα δημοτική 
αρχή, θα μπορούσε να δει πως θα βελτιώσει το κτίριο που αυτή τη στιγμή φιλοξενεί αρχεία του 
Δασαρχείου και να δοθεί εξ’ ολοκλήρου στον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς. 

Προσωρινά πάντως θα μπορούσαν να μοιραστούν το χώρο του Δημοτικού Σχολείου.  
Μούρνου (πληρ.δικηγόρος Πολιτιστικού Συλλόγου Κουμαριάς): Θα ήθελα να κάνω μια 

ερώτηση προς τον κ.Βοργιαζίδη. Κάνατε εισήγηση για να μας παραχωρηθεί από κοινού το κτίριο 
με το Σώμα Ελλήνων Οδηγών. Μας είπατε ότι για τα θα πρέπει να συνεννοηθούμε, αν και 
γνωρίζετε πολύ καλά ότι δε μπορούμε μέχρι στιγμής να συνεννοηθούμε, επειδή το Σώμα Ελλήνων 
Οδηγών μας ζητά χρήματα που έχουν δαπανήσει, χωρίς όμως να μας φέρουν αποδείξεις για αυτά, 
χωρίς μέχρι στιγμής να βρεθεί μια λύση. 

Αν ψηφιστεί η από κοινού παραχώρηση του Δημ.Σχολείου, αυτό πως θα συμφωνηθεί στο 
συμφωνητικό που θα υπογράψουμε; 

Βοργιαζίδης: Σας είχα κάνει μια πολύ απλή πρόταση όταν συναντηθήκαμε. Οι φθορές που 
έχουν να κάνουν με την παλαιότητα του κτιρίου να πληρώνονται κατά το ήμισυ από τον καθένα, 



οι δε υπόλοιπες φθορές που προκλήθηκαν από τη διετή διαμονή να γίνουν από εσάς. Είχα την 
εντύπωση μια τέτοια πρόταση θα μπορούσε να ευδοκιμήσει. 

Μούρνου (πληρ.δικηγόρος Πολιτιστικού Συλλόγου Κουμαριάς): Ως προς το θέμα που 
έθεσε η Δήμαρχος για το άλλο κτίριο που βρίσκεται στην Κουμαριά, το έχουμε θέσει ως ζήτημα 
εδώ και περίπου 7 χρόνια και δεν έχει γίνει τίποτε. Το κτίριο αυτό δεν μπορούμε να το πάρουμε κι 
εκτός αυτού δε θέλει μια απλή αλλαγή, αλλά κτίσιμο από την αρχή. 

Όσον αφορά το κτίριο του καταργημένου Δημ. Σχολείου, πρώτα από όλα θα ήθελα να σας 
πω ότι το Σώμα Ελλήνων Οδηγών δεν το έχει χρησιμοποιήσει από το 2011. Μπορείτε αν θέλετε 
να τους ρωτήσετε αν έχουν σκοπό να κάνουν οποιαδήποτε δράση στο επόμενο χρονικό διάστημα. 
Επί της ουσίας, δε μπορούμε να καταλάβουμε την εμμονή τους, που θέλουν το συγκεκριμένο 
κτίριο. 

Εμείς λέμε να πάρουμε το κτίριο. Είναι μεν μια δύσκολη συγκυρία για όλους, αλλά εμείς 
το κτίριο το θέλουμε κι έχουμε ήδη προτάσεις από κατοίκους και δημότες της Κουμαριάς για 
χορηγίες για την ανακαίνιση του κτιρίου. Το Σώμα Ελλήνων Οδηγών αντίστοιχα δεν έχει τέτοια 
πρόταση.  

Θα ήθελα επίσης να σας ρωτήσω: Πως θα πάρετε εσείς την ευθύνη, αν αυτό το κτίριο, για 
το οποίο έχουμε δώσει έκθεση αυτοψίας, πέσει και υπάρχουν μέσα άνθρωποι; Το Σώμα Ελλήνων 
Οδηγών δε βάζει άλλα χρήματα, ενώ εμείς έχουμε αυτή τη δυνατότητα.  

Πριν λίγο είπατε για τον Πολιτιστικό Σύλλογο Καλλιθέας ότι οφείλει να έχει ένα σπίτι. Το 
ίδιο ισχύει για όλους τους συλλόγους κι η Κουμαριά αυτή τη στιγμή δεν έχει άλλο κτίριο.  

Αν αυτή τη στιγμή το κτίριο δε δοθεί σε μας αποκλειστικά, δε μπορούμε να κάνουμε 
οποιαδήποτε εργασία σε αυτό. Θα εξαρτόμαστε από το Σώμα Ελλήνων Οδηγών. Από εκεί και 
πέρα γνωρίζετε κ.Βοργιαζίδη ότι σας φέραμε και έκθεση αυτοψίας και βλέπετε ότι το κτίριο θέλει 
πολλές αλλαγές (εδώ οφείλω να πω ότι ήσασταν πολύ συνεργάσιμος). 

Είδατε επίσης και το συμφωνητικό που σας έφερε το Σώμα Ελλήνων Οδηγών. Δε θέλουν 
να βάλουν χρήματα. Δεν υπάρχει άλλος τρόπος κατά τη γνώμη μας παρά να δοθεί το κτίριο μόνο 
σε εμάς, διαφορετικά έχετε όλοι ευθύνη, αν αυτό το κτίριο γκρεμιστεί, για τι το κτίριο βρίσκεται 
σε κακή κατάσταση. 

Βοργιαζίδης: Αν υπάρχει τέτοιο θέμα ασφάλειας δεν πρέπει να δοθεί σε κανέναν το κτίριο. 
Ε.Αμανατίδου(πληρ. Δικηγόρος Σώματος Ελλήνων Οδηγών-Τοπικό Παράρτημα Βέροιας): 

Από το έτος 1996 έχει παραχωρηθεί στο Σώμα Ελλήνων Οδηγών η χρήση του κτιρίου. Από την 
ώρα που του παραχωρήθηκε η χρήση, το Σώμα Ελλήνων Οδηγών έβαλε αρκετά χρήματα, 
προκειμένου το κτίριο να είναι κατάλληλο για τις διάφορες δράσεις του. Μέσα στα πλαίσια των 
δραστηριοτήτων του, έχουν έρθει πολλοί άνθρωποι από διάφορες χώρες, προκειμένου να 
υλοποιηθούν οι δράσεις του, που έχουν καθαρά παιδαγωγικό χαρακτήρα, πράγμα που σημαίνει 
ότι άνθρωποι από άλλες χώρες γνώρισαν την περιοχή μας. 

Από το έτος 2007 και μετά, δώσαμε τη συγκατάθεσή μας για να φιλοξενηθεί κι ο 
Πολιτιστικός Σύλλογος Κουμαριάς μέσα στους χώρους του κτιρίου. Όσον αφορά το ιδιωτικό 
συμφωνητικό που συνάψαμε με τον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς, δε ζητούμε χρήματα, απλά 
λέμε ότι επειδή το Σώμα Ελλήνων Οδηγών έβαλε πολλά χρήματα για τη συντήρηση του κτιρίου, 
για τα επιπλέον έξοδα που απαιτούνται να γίνει ένας μικρός συμψηφισμός. Από το 2007 που το 
κτίριο το χρησιμοποιεί κι ο Σύλλογος, χρησιμοποιήθηκαν από αυτούς κάποια πράγματα που είχαν 
μπει από το Σώμα Ελλήνων Οδηγών, χωρίς ποτέ όμως να ζητηθούν χρήματα. 

Θεωρούμε ότι είναι για το καλό του τόπου η κοινή χρήση του κτιρίου. Έρχονται νέοι από 
διάφορες περιοχές της χώρας και του κόσμου και μέσα στη δύσκολη αυτή συγκυρία (δε μιλάμε 
μόνο για οικονομική χρήση αλλά και για κρίση αρχών) βοηθούμε στη διαπαιδαγώγηση των νέων, 
τους δίνουμε μια διέξοδο για τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν. Πιστεύουμε λοιπόν ότι υπάρχει 
βήμα για να χρησιμοποιηθεί από κοινού ο χώρος. Τουλάχιστον από την πλευρά του Σώματος 
Ελλήνων Οδηγών υπάρχει η διάθεση και μάλιστα σε κατ’ ιδίαν συζητήσεις με τον Σύλλογο, 
είπαμε ότι έχουμε τη δυνατότητα να κάνουμε ακόμη και κοινές δράσεις, προκειμένου να βρεθούν 
χρήματα για τις επισκευές που απαιτούνται στο χώρο. 

Αναγνωρίσαμε ότι υπάρχει άμεση ανάγκη να επισκευαστεί η στέγη κι είπαμε να βρεθούν 
τα χρήματα μέσα από κοινές δράσεις.  

Θεωρούμε ότι δεν είναι δική μας εμμονή να παραμείνουμε στο κτίριο, εμμονή του 
Πολιτιστικού Συλλόγου Κουμαριάς είναι να θέλει αποκλειστικά ένα χώρο, γιατί κι εμείς τι 



πρεσβεύουμε; Ιδανικά σωστά για τους νέους. Τίποτε περισσότερο. Δεν έχουμε προσωπικά οφέλη, 
μια εθελοντική οργάνωση είμαστε.  

Το αίτημα από την πλευρά του Σώματος Ελλήνων Οδηγών βρίσκεται στα χέρια του 
κ.Βοργιαζίδη και στο οποίο λέμε ότι θέλουμε να παραμείνουμε στο κτίριο. Έχουμε τη δυνατότητα 
και μπορούμε να βοηθήσουμε τη νεολαία του τόπου, πρεσβεύοντας τα καλύτερα ιδανικά. 

Δ.Αναστασίου(κάτοικος Κουμαριάς): Τυχαίνει να έχω αποφοιτήσει από το συγκεκριμένο 
Δημοτικό Σχολείο. Επίσης είμαι από τα πρώτα μέλη του Πολιτιστικού Συλλόγου, που ιδρύθηκε το 
1985. Το κτίριο αυτό το βρήκαμε ερείπιο, μετά από μια εικοσαετία εγκατάλειψης. Υπήρχαν οι 
τοίχοι του παλιού σχολείου και μια αποθήκη μισογκρεμισμένη.  

Αναλάβαμε, μαζί με άλλα μέλη του Πολιτιστικού Συλλόγου αλλά και με τη βοήθεια όλων 
των κατοίκων του χωριού, να καθαρίσουμε το μέρος, να κάνουμε την περίφραξη, να 
επισκευάσουμε τη στέγη, τους σοβάδες, το βάψαμε και το κάναμε στην εντέλεια. Βάλαμε στο 
χώρο ψυγείο, ποδοσφαιράκια, επιτραπέζια παιχνίδια και το χαίρεται όλο το χωριό κι όλα τα 
παιδιά. 

Αφού εγκαταλείψαμε τον Πολιτιστικό Σύλλογο, ήρθε στη συνέχεια το Σώμα Ελλήνων 
Οδηγών και βρήκε το κτίριο σε άριστη κατάσταση. Δε χρειαζόταν να βάλουν τίποτε μέσα, αν και 
τώρα λένε ότι δαπάνησαν χρήματα για επισκευές και συντήρηση του κτιρίου.  

Στο χωριό μου λέμε «το μεσιακό γαϊδούρι το τρώει ο λύκος». Προτείνω να δοθεί το κτίριο 
στον Πολιτιστικό Σύλλογο της Κουμαριάς. Με μια καλή προσπάθεια από το Δήμο, μπορεί να 
βρεθεί για το Σώμα Ελλήνων Οδηγών μια μόνιμη στέγη.  

Ψωμιάδου(εκπ. Σώματος Ελλήνων Οδηγών): Αυτοί που ξεκίνησαν και ζήτησαν αυτό το 
κτίριο, ήμουν εγώ κι η κ.Φρύδα-Καμενίδου.  

Ο κ.Αναστασίου είπε ότι το κτίριο ήταν σε καλή κατάσταση, είχε μέσα ψυγεία, 
ποδοσφαιράκια κλπ. Ψυγείο μεν υπήρχε, αλλά ήταν σπασμένο και κάποιοι είχαν μπει μέσα στο 
κτίριο και το κατάστρεψαν. Το δε ποδοσφαιράκι που είχαν είχε μέσα σαύρες και φίδια, γι’ αυτό 
και το βγάλαμε έξω. 

Από εκεί και πέρα, εμείς καθαρίσαμε τον αυλόγυρο και φυτέψαμε δέντρα. Κάναμε επίσης 
μέσα στο κτίριο κουζίνα, για να στεγαστούν τα παιδάκια, γιατί εμείς το χρησιμοποιούμε μέχρι τις 
αρχές Ιουλίου. Μετά από αυτή την ημερομηνία, ήταν δικό τους το κτίριο. Δε δαπάνησαν ούτε ένα 
ευρώ μέχρι τώρα. Εγώ ανέβαινα μέχρι τώρα και συντηρούσα ότι μπορούσα, έκλεινα το νερό, 
αλλά είχα κάποιες ατυχίες στη ζωή μου κι εδώ και 2 χρόνια δε μπορώ να ανεβώ. Έχουν σπάσει τα 
πάντα κι όμως δεν είπα τίποτε. 

Θέλω να ευχαριστήσω το χωριό που μας φιλοξένησε τόσα χρόνια, αλλά δες μας φέρθηκαν 
τίμια. Εγώ το έδωσα για τα παιδιά, δεν το έδωσα για τους μεγάλους να μαζεύονται και να κάνουν 
εκδηλώσεις. Ήταν σχολείο κι έπρεπε να χρησιμοποιηθεί από τα παιδιά που φιλοξενήσαμε από 
πολλές χώρες του κόσμου. Ξέρετε τότε τι μας έλεγαν οι κάτοικοι; Ευχαριστούμε πολύ, το χωριό 
μας το κάνατε μικρό Παρίσι.  

Μούρνου (πληρ.δικηγόρος Πολιτιστικού Συλλόγου Κουμαριάς): Τώρα το χρησιμοποιείτε; 
Ψωμιάδου(εκπ. Σώματος Ελλήνων Οδηγών): Το έδωσα το κτίριο με δική μου ευθύνη, γι’ 

αυτό και είχα πρόβλημα με τα άλλα μέλη του Δ/κού Συμβουλίου, αλλά το παραχώρησα για τα 
παιδιά. Αν θέλουν κι άλλοι να το χρησιμοποιήσουν, βάλαμε πολλή προσωπική εργασία και λεφτά 
από την τσέπη μας. Δε ζητήσαμε από πουθενά χρήματα. Είμαστε κυρίες με αξιοπρέπεια και γι’ 
αυτό κάναμε όλα αυτά τα έργα στο χωριό. Δε ζητήσαμε χρήματα.  

Οι κύριοι όμως του Πολιτιστικού Συλλόγου θέλουν «ψημένο το φαγητό και ταϊσμένο». 
Βρήκαν έτοιμο κτίριο για να το πάρουν. Εσείς πάντως θα αποφασίσετε τι θα κάνετε με το κτίριο. 

Κοστογλίδου: 21/6/2012 το Συμβούλιο της Τ.Κ. Κουμαριάς γνωμοδότησε για να δοθεί το 
κτίριο και στους 2 συλλόγους. Γιατί έκανε τόσο πολύ το θέμα να έρθει στο Δ.Σ.;  

Στις 20/9/2013 γίνεται νέα αίτηση από τον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς για να πάρουν 
αυτοί αποκλειστικά το κτίριο. Φτάνει σήμερα στις 14/4/2014, μετά από πάνω από ένα χρόνο να 
έρχεται το θέμα της παραχώρησης στο Δ.Σ. Για ποιο λόγο δεν ήρθε το θέμα όταν στάλθηκε η 
αρχική γνωμοδότηση του Συμβουλίου της Τ.Κ.; 

Βοργιαζίδης: Προσπαθούσαμε να πετύχουμε μια συνεννόηση μεταξύ των 2 συλλόγων, 
πράγμα όμως που δεν κατορθώθηκε.  

Αγγέλογλου: ποια είναι η διαδικασία του κατεπείγοντος που έφερε αυτό το θέμα στο Δ.Σ.; 
Θα ήθελα να μου την εξηγήσει κάποιος. 



Σε αυτά τα ονόματα που ήρθαν εδώ, θα ήθελα να μάθω αν συμμετέχει κανείς σε κάποιο 
ψηφοδέλτιο. 

Βοργιαζίδης: Στο πρώτο σκέλος δε θα απαντήσω, τα ίδια πράγματα δε θα λέμε. 
Από όσο γνωρίζω τέτοιος υποψήφιος δεν υπάρχει. Στο δικό μου ψηφοδέλτιο δεν υπάρχει 

κανείς. 
Λυκοστράτης: Το Σώμα Ελλήνων Οδηγών χρησιμοποιεί το κτίριο; Αν όχι, πότε ήταν η 

τελευταία φορά που το χρησιμοποίησαν; 
Ε.Αμανατίδου(πληρ. Δικηγόρος Σώματος Ελλήνων Οδηγών-Τοπικό Παράρτημα Βέροιας): 

Η αλήθεια είναι ότι υπάρχει ένα μεγάλο χρονικό διάστημα που δεν το χρησιμοποιούσαμε, αλλά 
αυτό δεν οφείλεται στην παραίτησή μας από τη χρήση του κτιρίου. Οφείλεται απλά και μόνο σε 
συγκυριακούς λόγους, γιατί αλλάξαμε διοίκηση, έπρεπε να συντονιστούμε και να προηγηθούν 
κάποιες άλλες εργασίες. 

Παυλίδης: Έχουμε τη δυνατότητα να παραχωρήσουμε τη χρήση χώρου σε σωματείο που 
έχει έδρα στην Αθήνα;  

Οι παραχωρήσεις γίνονται για κάποιους σκοπούς. Εδώ και 2 χρόνια δεν υπήρχε όμως 
δραστηριότητα… Εμείς ξέρουμε ότι παραχωρούμε ένα χώρο και μάλιστα αναφέρουμε αναλυτικά 
τις δραστηριότητες και τους σκοπούς του συλλόγου ή του σωματείου που παίρνει ένα χώρο.  

Αφού έχουν οι 2 σύλλογοι νομικούς εκπροσώπους, σημαίνει ότι δεν μπορούν να 
συνεννοηθούν. Άρα δε μας ενδιαφέρει αν υπήρχε μια βιβλιοθήκη ή μια ντουλάπα ούτε θέλω να 
χάνω ώρα γι’ αυτό. Από εδώ και πέρα, υπάρχει περίπτωση να συνεννοηθούν και να βάλουν ένα 
άνθρωπο να καταγράφει και να επιμερίζει τα έξοδα, για να γίνει νέα αρχή;  

Βοργιαζίδης: Εγώ θα ζητήσω να μπει στην απόφαση, αυτό που τους πρότεινα όταν 
συναντηθήκαμε, δηλαδή φθορές που προκλήθηκαν από την πολυκαιρία να πληρώνονται από μισά 
κι από τους δύο και φθορές που προκλήθηκαν από κακή χρήση του χώρου, να πληρώνονται από 
αυτόν που έκανε την κακή χρήση του χώρου. Αυτό προτείνω να γραφεί στην απόφαση του Δ.Σ. 
ούτως ώστε να είναι υποχρεωμένοι να ακολουθήσουν αυτή την απόφαση και να μην υπάρχει 
κανένα θέμα για το ποιος θα πληρώσει και τι θα πληρώσει. 

Γαϊτάνου: Καταλαβαίνω τη διαφωνία τους για να τα «βρουν» τώρα και να λειτουργήσουν 
μαζί κι αρμονικά, είναι οικονομικοί οι λόγοι. Οπότε θα ήθελα να ξέρω περίπου πόσα χρήματα 
έχουν δαπανηθεί.  

Ε.Αμανατίδου(πληρ. Δικηγόρος Σώματος Ελλήνων Οδηγών-Τοπικό Παράρτημα Βέροιας): 
Έχουμε δαπανήσει περίπου 10.000€, τα οποία όμως σε καμία περίπτωση δεν ζητούμε να 
επιστραφούν.  

Ψωμιάδου(εκπ. Σώματος Ελλήνων Οδηγών): Τα χρήματα αυτά δόθηκαν από την τσέπη 
μας. 

Δήμαρχος: Επειδή είμαι από τους ανθρώπους που έχω επισκεφθεί επανειλημμένα το χώρο: 
Ο χώρος ήταν συντηρημένος, πήγα σε πολλές εκδηλώσεις, γιατί ήταν μικρά παιδία μέσα, υπήρχε 
ασφάλεια, γκαζόν κουρεμένο κι ήταν ένας ζεστός, φιλικός χώρος για τα παιδιά, που μπορούν να 
μείνουν εκεί και να γνωρίσουν από κοντά τη φύση. Αυτά από την προσωπική μου εμπειρία, έξω 
από τα τιμολόγια και τις αποδείξεις. 

Αγγέλογλου: Επειδή και σε αυτό το θέμα Προεδρεύοντα δε βλέπω ποια είναι η βιασύνη, 
βλέπετε ο λαός λέει «Η βιάση ψήνει το φαΐ αλλά δεν το καλοψήνει» κι ο λαός ετοιμάζεται να 
μιλήσει. Δε λέω ότι κάτι «μαγειρεύεται» εδώ, αλλά κάτι απεργάζεστε κ.Βοργιαζίδη με τόσα 
θέματα που φέρατε, αν κρίνω πελατειακά και πολιτικά το θέμα. 

Κι επειδή η πελατειακή σχέση καθήμαξε και καθημάζει χρόνια τώρα αυτή τη χώρα και 
κατ’ επέκταση το Δ.Βέροιας, όχι χορογραφικά, ίσως πολιτικά, έχω να πω πως η συμπολίτευση 
που το όνομά της παραπέμπει στην Αχαϊκή Συμπολιτεία κι η αντιπολίτευση που έχει δώσει 
δείγματα γραφής (ήδη μόλις τώρα έδειξε τα παντελόνια της) συμπορεύονται και συμπλέουν κατά 
τα πρότυπα της εθνικής συγκυβέρνησης. Δεν είναι καλά αυτά τα πράγματα για την τοπική 
Δημοκρατία και για το μέλλον του τόπου και δείχνει κάποιον συμψηφισμό.  

Πολλές φορές σε αυτό το Δ.Σ. ήταν ζητούμενο αν το νόμιμο και το νομιμοφανές είναι και 
ηθικό. Ας πούμε πως δεν ήταν και τόσο ηθικό. Ήταν ανήθικο; Σαν μνημόσυνο στον αείμνηστο 
Τσολάκη θα πω ότι η ανηθικότητα έχει κάποια ελπίδα, ο ανήθικος ξέρει ότι αυτό που κάνει δεν 
είναι το σωστό και μπορεί να το αλλάξει. Εκείνος που δεν ξέρει είναι ο αμοράλ, ο οποίος δεν έχει 
καμιά ελπίδα, γιατί νομίζει ότι αυτό που κάνει είναι το σωστό. Αμοράλ είναι ο πορωμένος. 



Πουλασουχίδης: Επειδή κατάγομαι από την Κουμαριά, είναι δύσκολο στους χωριανούς να 
κατανοήσουν πως στο ίδιο τους το χωριό να είναι φιλοξενούμενοι. Δεν το θεωρούν καθόλου 
ηθικό. 

Βεβαίως, το Σώμα Ελλήνων Οδηγών τα προηγούμενα χρόνια είχε κάποια δραστηριότητα. 
Τα τελευταία όμως τρία χρόνια, δεν έχουν φανεί καθόλου κι ούτε είχαν κάποια δραστηριότητα.  

Η άποψή μου είναι ότι το κτίριο είναι σε αυτή την κατάσταση, γιατί έχει δύο 
συγκάτοικους. Αν το είχε μόνο ο Πολιτιστικός Σύλλογος Κουμαριάς (επειδή ακούω και πολλούς 
κατοίκους), με προσωπική εργασία και χρήματα, το σχολείο θα ήταν στολίδι. Αυτή τη στιγμή 
είναι δύο συγκάτοικοι και δεν πρόκειται να βρουν λύση.  

Πρέπει το σχολείο να δοθεί στον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς και να βρεθεί άλλος 
χώρος, π.χ. το παλιό κτίριο της Αστυνομίας, αφού θέλουν να είναι στο χωριό μας. Το Σώμα 
Ελλήνων Οδηγών έχει το κτίριο αυτό εδώ και περίπου 20 χρόνια, οπότε λογικό είναι να βάλουν 
κάποια χρήματα για τη συντήρησή του. Ας πίεζαν τότε το Δήμο να καλύψει αυτός τα έξοδα. 

Πιστεύω ότι το σχολείο πρέπει να δοθεί στον Πολιτιστικό Σύλλογο Κουμαριάς, για λόγους 
ηθικούς, αλλά και γιατί θα αλλάξει όλη η όψη του σχολείου. 

Κοστογλίδου: Άκουσα με μεγάλη προσοχή τις τοποθετήσεις όλων. Αυτό που θέλω να πω 
είναι ότι έγινε μεγάλη προσπάθεια για να συνεννοηθούν οι δύο σύλλογοι και συγκυριακά ήρθε το 
θέμα τώρα. 

Όμως, εγώ προτείνω να μείνει από κοινού η χρήση του σχολείου, όπως πρότεινε και το 
συμβούλιο της Τ.Κ., γιατί τους συλλόγους πρέπει και να τους συμπαραστεκόμαστε και να τους 
βοηθούμε όταν μπορούμε, γιατί προσφέρουν ένα πολύ ουσιαστικό έργο. 

Δέλλας: Επειδή τίθεται ένα ζήτημα υποκειμενικότητας της αλήθειας, αλλά η αλήθεια είναι 
μία κι από την άλλη πλευρά επειδή εμείς δεν αποτελούμε δικαστικό σώμα για να δικάσουμε, αλλά 
έχουμε συγκεκριμένες πληροφορίες και βάσει αυτών των πληροφοριών πρέπει να αποφασίσουμε 
και δεν πρέπει να «διυλίζουμε τον κώνωπα και να καταπίνουμε την κάμηλο», θα συμφωνήσω με 
την πρόταση του κ.Βοργιαζίδη. Θεωρώ ότι είναι η πιο δίκαια λύση και από εκεί και πέρα στη 
συνέχεια ας γίνει από την πλευρά των συλλόγων μια προσπάθεια εξεύρεσης λύσης, για τις 
οικονομικές διεκδικήσεις και τις λοιπές δυσλειτουργίες. 

Λυκοστράτης: Θα πρέπει να γίνει μια προσπάθεια να συνυπάρξουν οι δύο σύλλογοι. 
Δε συμφωνώ με τις τοποθετήσεις ότι εκεί χορεύουν μεγάλα παιδιά. Εκεί χορεύουν άντρες, 

αυτό άλλωστε κάνουν στους συλλόγους. Πρέπει να βρεθεί μια λύση, μια κοινή συμφωνία, να 
υπογράψουν μεταξύ τους ένα κοινό συμφωνητικό και μάλιστα εντός μιας καθορισμένης 
προθεσμίας π.χ. μέσα σε τρεις μήνες, για τα οικονομικά ζητήματα, τη συντήρηση και τη χρήση 
του κτιρίου. 

Αν δεν επιτευχθεί κάτι τέτοιο, θα πρέπει να παραχωρηθεί στον Πολιτιστικό Σύλλογο 
Κουμαριάς, ο οποίος θα φιλοξενεί το Σώμα Ελλήνων Οδηγών πλέον, μια που δε μπορεί να 
υπάρξει συμφωνία. 

Τσιαμήτρος: Άποψή μου είναι ότι πρέπει να διαχωρίσουμε τους δυο συλλόγους. Ο κάθε 
σύλλογος πρέπει να έχει το δικό του χώρο. 

Νομίζω ότι ο Πολιτιστικός Σύλλογος Κουμαριάς πρέπει να έχει το δικό του  χώρο στο 
δικό του χωριό και να βρούμε έναν άλλο χώρο για το Σώμα Ελλήνων Οδηγών. Κάθε χωριό θέλει 
να έχει το δικό του χώρο για το σύλλογο. 

Είμαι της άποψης ότι το σχολείο πρώτα πρέπει να παραχωρηθεί στον Πολιτιστικό 
Σύλλογο Κουμαριάς και μετά οπουδήποτε αλλού. 

Αγγέλογλου: Με όλη την συμπάθεια που τρέφω για τον κ.Δέλλα, η λύση του κ.Βοργιαζίδη 
δεν είναι σολομώντεια. Θα ήταν σολομώντεια αν έλεγε να το δώσουμε σε οποιοδήποτε άλλο 
χωριό, μήπως και συμφωνήσουν οι δύο πλευρές.  

Επίσης δεν είναι καλή ούτε η πρόταση του κ.Τσιαμήτρου, συμπεριφέρεται σαν Πόντιος 
Πιλάτος, «νίπτει τας χείρας του», μονομερώς.  

Η ελληνική λύση είναι να το φέρετε σωστά, ηθικά και νόμιμα, αργότερα, δεν πειράζει, ας 
γίνουν οι εκλογές και το φέρνετε, έχουμε να συζητήσουμε πολλά θέματα μεταξύ τυρού και 
αχλαδίου.  

Γιαννουλάκης: Από όλα αυτά που αναπτύχθηκαν κι από τις δύο πλευρές, διαφαίνεται ότι 
δε μπορούν να συνυπάρξουν κι οι δυο σύλλογοι στον ίδιο χώρο.  



Η πρότασή μας είναι να συνυπάρξουν μέχρις ότου βρεθεί από το Δήμο ένας καινούριος 
χώρος για να στεγαστεί το Σώμα Ελλήνων Οδηγών. 

Βοργιαζίδης: Επειδή έκανα εκτενή συζήτηση και με τους δυο συλλόγους, μπορώ να σας 
πω με σιγουριά ότι δεν έχουν πρόβλημα συνύπαρξης. Το πρόβλημά τους είναι ποιος θα αναλάβει 
να πληρώνει τι και τίποτε άλλο. 

Δε μπορώ να διαφωνήσω με αυτό που είπε ο κ.Γιαννουλάκης, αλλά δεν ξέρω πότε μπορεί 
να βρεθεί κατάλληλος χώρος. 

Εγώ θα ζητήσω στην πρότασή μου να συμπεριληφθούν κι οι εξής δυο όροι: α) Φθορές που 
έχει υποστεί το ακίνητο από την πάροδο του χρόνου θα πληρωθούν κατά το ήμισυ από τον καθένα 
β) φθορές που έχει υποστεί το ακίνητο ή τα υλικά του λόγω κακής χρήσης θα αποκαθιστούνται 
από αυτόν που τις προξένησε και γ) στο Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού θα παραχωρηθεί 
μελλοντικά η χρήση νέου χώρου, εφ’ όσον κριθεί κατάλληλος για την υλοποίηση των 
δραστηριοτήτων του. 

Αγγέλογλου: Δικαιολόγηση ψήφου. Θα καταψηφίσω το θέμα και παρακαλώ να το φέρετε 
σε μελλοντική συνεδρίαση του Δ.Σ., μετά τις εκλογές. 

Μωυσιάδης: Τους αποδέχονται αυτούς τους όρους οι σύλλογοι; Για να ξέρουμε και τι θα 
ψηφίσουμε. Την αποδέχονται την πρότασή μας; Συναινούν με την απόφασή μας; Αν δεν 
συναινούν, τι να ψηφίσουμε; 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Από τις αρχικές τοποθετήσεις διαφάνηκε τι επιθυμούν. Είτε συναινούν 
είτε όχι, εμείς θα πάρουμε μια απόφαση. Κάποιοι θα δυσαρεστηθούν, κάποιοι μπορεί να 
ωφεληθούν. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Λ.Πουλασουχίδης, Ι.Αγγέλογλου, 

Ν.Τσιαμήτρος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 28-3-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη. 
2.- Τις από 30-5-2012 και 18-9-2013 αιτήσεις του Πολιτιστικού Συλλόγου Κουμαριάς «Η 
ΝΤΟΛΙΑΝΗ». 
3.- Την από 3/2/2014 αίτηση του Σώματος Ελλήνων Οδηγών-Τοπικού Τμήματος Βέροιας. 
4.- Την με αρ. πρωτ. 8165/26-7-1991 απόφαση του Νομάρχη Ημαθίας. 
5.- Την υπ’ αριθ. 32/1996 απόφαση του Κοινοτικού Συμβουλίου Κουμαριάς. 
6.- Τις με αρ. πρωτ. 29564/21-6-2012 και 15792/27-3-2014 έγγραφα της Τ.Κ. Κουμαριάς. 
7.- Το με αρ. πρωτ. 12755/11-3-2014 έγγραφο του Γραφείου Νομικών Συμβούλων. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις των άρθρων 96 και 185 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), του άρθρου 5 του Ν. 
1894/1990 καθώς και του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης, για πέντε (5) έτη, του καταργημένου 
Δημοτικού Σχολείου της Τ.Κ. Κουμαριάς, από κοινού: α) στον Πολιτιστικό Σύλλογο 
Κουμαριάς «Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ» και β) στο Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού-Τοπικό Τμήμα Βέροιας, 
με τις εξής προϋποθέσεις: α) έξοδα συντήρησης και αποκατάστασης των φθορών που 
προκλήθηκαν λόγω της παλαιότητας του κτιρίου, θα βαρύνουν κατά το ήμισυ τον Πολιτιστικό 
Σύλλογο Κουμαριάς και το Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού-Τοπικό Τμήμα Βέροιας, β) έξοδα 
συντήρησης και αποκατάστασης των φθορών, που προκλήθηκαν από κακή χρήση του χώρου, 
θα βαρύνουν εξ’ ολοκλήρου το σωματείο που τις προξένησε και γ) θα παραχωρηθεί δωρεάν η 
χρήση στο Σώμα Ελληνικού Οδηγισμού νέου χώρου, εφ’ όσον αυτός κριθεί κατάλληλος να 
στεγάσει τις δραστηριότητες του σωματείου.  

Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης η παρούσα απόφαση 
ανακαλείται. 



Β) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη για την 
υπογραφή του σχετικού συμφωνητικού.  

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  172 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Βοργιαζίδου  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-05-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 


